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Адрес ShenYang XinXing Industrial CO,.LTd. 
FairyLake 
Shenyang City, LiaoNing Province

Телефон 0086 24 87631155

Интернет www.xinxinglighting.com

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Andy Wang 

Phone: 0086 24 87631155 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our main products are Liner Fluorescent tubes of T5,T8, T9, T10, T12 and bulbs with excellent quality and competitive price. As a manufacturer who is
ISO-9001:2000, CE, CCC qualified, We execute this series standard strictly from design to production and service in the whole procedure.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
ShenYang XinXing Industry and Commerce Co,.Ltd is the biggest manufacturer of liner Fluorescent tubes in the North of China, which established in
1990’s with more than 20 years experience.

We located by the FairyLake, in the middle of Shenyang Citty, LiaoNingprovince with convenient transportation, which is very near to ShenDa,
JingShen Highway and TaoXian Airport.

We have 1500 skilled workers and 50 Advanced Professional engineers and 150 professional engineers. Our 150,000 m2 workship is equipped with
advanced machineries

Our annual output is over 80,000,000 pcs, our excellent quality and competitive price has got good reputation domestic and abroad.

We welcome OEM, and our efforts on being pleased to serve you the products that are accepted around the globe with high quality will be your
confidence on cooperation with us.

Company Profile of ShenYang XinXing Industrial CO,.LTd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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